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中国地震捐款倡议书　　全体在澳的中国留学生同学们　　xx年5月12日下午14时28分，四川省汶川县发生7.8级地震，现已造成上万伤亡。突如其来的灾难给灾区人民带来了极大的痛苦. 作为一名留学生，我们远在他乡但心不曾远离我们的祖国.我们身...
　　中国地震捐款倡议书
　　全体在澳的中国留学生同学们
　　xx年5月12日下午14时28分，四川省汶川县发生7.8级地震，现已造成上万伤亡。突如其来的灾难给灾区人民带来了极大的痛苦. 作为一名留学生，我们远在他乡但心不曾远离我们的祖国.我们身处千里之外，能够做的也许不多，但还是一些事是我们能够也应该做到的：
　　首先，捐款可以，但是一定要切合自身的能力，要以保证自己的生活为前提，如果因为过多捐款或额外的打工导致自己生活和学习受到影响便是本末倒置，是不值得提倡的。
　　第二，全世界还没有哪一个国家能够准确及时预测地震，所以不要去指责我们的专家，现在是我们最应该团结的时候，我们应该相信我们的政府，现在我们的子弟兵，医务人员，新闻工作者正奋斗在最前线，我们应该做他们最坚强的后盾。
　　第三，作为一个留学生，我们应该时刻记住我们自己的身份，我们是中国人，我们的一言一行代表了我们国家的形象，对于那些侮辱我们国家荣誉的言论和做法，我们我们应该做的是争取主动，准确的表达出现实，冷静的进行反驳，过激的言行只会让他们更加觉得国人没有素质。
　　最后也是最重要的一点：每个在自己的岗位上做好自己份内的事也是对灾区的一种贡献。作为留学生，我们出国的目的是为了将来报效祖国，我们最重要的任务是学习，面临如此灾难，我们应该化悲痛为力量，更加努力的学习，将来发展祖国科技，强盛祖国的经济。
　　让我们众志成城，团结一心，为灾区的人民祈福，相信中国政府和共产党，和祖国人民携手共度这次难关。
　　译文提供：洒男孩
　　china earthquake contributionswritten proposal
　　all chinese students studying in australia students
　　may 12, at 2:28 p.m., in wenchuan county in sichuan province 7.8 earthquake that caused thousands of casualties now. sudden disaster to people in disaster areas a great deal of pain. as a student, far away in our hearts has not been away from home but our motherland. we live thousands of miles away, can do little perhaps, but still some things that we can and should do:
　　first of all, donations can, but must meet its own capacity to guarantee their own lives to the premise, if excessive contributions or additional work led to their own lives and learning be affected is wrong, should not be advocated.
　　second, the world is also not a single country can accurate and timely forecast earthquakes, not to accuse us of the experts, it is now we should unite most of the time, we should trust our government, our soldiers, medical personnel, public information who are struggling in the front line, we should do most of their strong backing.
　　third, as a student, we should always remember our own identity, we are chinese, our words and deeds on behalf of our country\'s image, for those who insult to our national honour of speech and practice, we have what we should do is to take the initiative and accurate expression to the reality and refute cool, radical words and deeds will only they will not feel that the quality of the people.
　　finally and most important point: each in their own posts and do a good job in a matter within their own is also a contribution to the disaster areas. as students, our country\'s purpose is to serve the motherland and the future, our most important task is to learn, facing such a catastrophe, we should turn grief into strength, and more efforts to study the future development of the technology, the economic prosperity of the motherland.
　　let us surmount, united as one, prayed for the people of disaster areas, i believe the chinese government and the communist party, the motherland and people join hands to tide over this difficult period.
本DOCX文档由 www.zciku.com/中词库网 生成，海量范文文档任你选，，为你的工作锦上添花,祝你一臂之力！
